
Ligestillingsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 16. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

LIU alm. del

Spørgsmål 38
Ministeren bedes redegøre for sine overvejelser i forhold til de meget få sager
om sexchikane, der bliver bragt for en domstol eller et nævn, og de tal der er
præsenteret i forskellige undersøgelser som viser, at det er et meget udbredt
problem. Hvad mener ministeren er baggrunden for, at sagerne ikke kommer
for domstolene eller nævnene i større udstrækning end de gør?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Adsbøl
formand
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